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College van B&W Deventer

Postbus 5000

7400 GC Deventer

Betreft: Schriftelijke vragen (artikel 46 RvO) Evenementen

Deventer, 21 februari 2023

Geacht college,

Evenementen zijn belangrijk voor de stad en dorpen, haar inwoners en bezoekers en zorgen voor

saamhorigheid in buurten, dorpen en de streek. Met de actualisering van het evenementenbeleid in 

2017 is afgesproken dat Deventer haar positie als evenementenstad moet behouden, verankeren en 

waar mogelijk versterken. De afgelopen jaren heeft de evenementensector zwaar geleden onder de 

impact van COVID-19. Komend evenementenseizoen zou er echter niks meer in de weg moeten 

staan van alle mooie evenementen waar Deventer zo trots op is. Toch?!

1. Is het college nog steeds trots op de Deventer evenementen?

2. Welke investeringen doet het college om de positie van Deventer als evenementenstad te 

behouden, verankeren en te versterken?

3. Bij de actualisatie van het evenementenbeleid in mei 2017 is afgesproken dat er 

locatieprofielen voor de belangrijkste evenementenlocaties uitgewerkt zullen worden. Welke 

stappen zijn gezet voordat het college in november 2020 besloot het project locatieprofielen 

evenementen voorlopig stil te leggen vanwege de maatregelen als gevolg van de 

coronacrisis?

4. Verstaat het college onder de belanghebbenden die betrokken worden bij het opstellen van 

de locatieprofielen zowel de omwonenden, als de verschillende belangengroepen 

(bijvoorbeeld de bomenstichting) als de organisatoren van evenementen?

5. Uit een antwoord op technische vragen blijkt dat het proces om te komen tot een 

locatieprofiel voor de Worp in 2022 is gestart maar zonder resultaat is gebleven. Kan het 

college hier een toelichting op geven?

6. Op 3 juli 2019 is met algemene stemmen de motie ‘Deventer aantrekkelijk voor jongeren’ 

aangenomen. Hoeveel evenementen zijn er sindsdien georganiseerd gericht op de doelgroep 

jongeren?

7. Op welke wijze biedt de gemeente de ruimte aan organisatoren om een aantrekkelijke 

programmering voor jongeren aan te bieden?

8. Uit een antwoord op technische vragen blijkt dat het Deventer Stadsfestival niet langer 

plaats kan vinden op het Evenemententerrein Roland Holstlaan. Nadat al eerder 

geconstateerd is dat het ook niet plaats kan vinden in het Rijsterborgherpark en het 

Worpplantsoen. Is het college bereid om de organisatie van het Deventer Stadsfestival te 

ondersteunen in het vinden van een geschikte locatie?

9. Op welke locaties in Deventer kunnen evenementen met een geluidsnorm van maximaal 90 

dB(A) plaatsvinden? En zijn er al locaties onderzocht waar een geluidsnorm van maximaal 

103 dB(A) kan worden toegestaan? 

Namens de fractie van GroenLinks & VVD,

Anne van der Meer & Bas Donkers

https://deventer.raadsinformatie.nl/document/7795903/1/2019-07-03+Motie+10_1+GL-PvdA-VVD-D66+-+Deventer+aantrekkelijk+voor+jongeren+AANGENOMEN
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Geachte mevrouw Van der Meer en meneer Donkers,

In uw brief van 21 februari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Deventer 
evenementen. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 
Is het college nog steeds trots op de Deventer evenementen?

Antwoord
Ja. Deventer is recent genomineerd in de categorie ‘Evenementenstad van het jaar’ voor gemeenten boven 
de 100.000 inwoners. Ons college is hier buitengewoon trots op. Onder andere dankzij de inzet en ambitie 
van Stichting Events dEVENTer zijn onze iconische evenementen na de corona-pandemie weer volop op de 
kaart gezet. 

Vraag 2
Welke investeringen doet het college om de positie van Deventer als evenementenstad te behouden, 
verankeren en te versterken?

Antwoord
Ons college verstrekt meerjarige budgetsubsidie aan Stichting Events dEVENTer, o.a. ten behoeve van de 
iconische evenementen Dickens festijn, Deventer op Stelten en de Boekenmarkt. Ook andere instellingen 
organiseren - in samenwerking - evenementen vanuit hun budgetsubsidie (denk aan Bevrijdingsfestival 
Burgerweeshuis, Poëziefestival MIMIK, Poolshoogte Theaterschip, Film op de Brink MIMIK en dEVENTer). 
Daarnaast ondersteunen we evenementen vanuit de Programmaregeling Cultuur (zoals de Grote Kick-Off, 
Veur de Bakker Bathmen, Veldrock Colmschate, de Kunstfietsroute Okkenbroek en de IJsselbiënnale). 
Tevens investeert de gemeente middels ambtelijke inzet in het provinciaal en landelijk netwerk, om 
aangehaakt te zijn (en waar mogelijk mee te denken) bij subsidieregelingen en ontwikkelingen bij fondsen. 
Binnen de gemeente is een Fonds Evenementen en Promotie Binnenstad. Een deel van de precariobelasting 
die horeca-ondernemers in de binnenstad betalen voor hun terras gaat in dit fonds. Hieruit kunnen 
organisatoren van evenementen in de binnenstad eventueel een bijdrage krijgen: het evenement moet wel 
terrasgericht zijn. De gemeente investeert hier dus niet direct, maar faciliteert dit. 

Vraag 3
Bij de actualisatie van het evenementenbeleid in mei 2017 is afgesproken dat er locatieprofielen voor de 
belangrijkste evenementenlocaties uitgewerkt zullen worden. Welke stappen zijn gezet voordat het college in 



november 2020 besloot het project locatieprofielen evenementen voorlopig stil te leggen vanwege de 
maatregelen als gevolg van de coronacrisis?

Antwoord
We zijn eind 2019 gestart met het opstellen van een eerste locatieprofiel voor het evenemententerrein op de 
Worp. Hier is een plan van aanpak geschreven en begin 2020 is er een eerste bijeenkomst geweest met de 
bewoners en organisatoren over het conceptvoorstel van de gemeente. Door corona werd het project 
stilgelegd.

Vraag 4
Verstaat het college onder de belanghebbenden die betrokken worden bij het opstellen van de locatieprofielen 
zowel de omwonenden, als de verschillende belangengroepen (bijvoorbeeld de bomenstichting) als de 
organisatoren van evenementen?

Antwoord
Ja. Bij de eerste bijeenkomst waren bewoners en organisatoren aanwezig. De bomenstichting en de 
verschillende teams van de gemeente zouden op een later moment worden betrokken. Dit is echter nog niet 
gebeurd omdat het project is stopgezet.

Vraag 5
Uit een antwoord op technische vragen blijkt dat het proces om te komen tot een locatieprofiel voor de Worp 
in 2022 is gestart maar zonder resultaat is gebleven. Kan het college hier een toelichting op geven?

Antwoord
In maart 2022 is dit project weer opgepakt (door een nieuwe projectleider). Zij heeft toen gesprekken gevoerd 
met de stichting WIJD. WIJD wil eerst een integrale visie op overlast op de Worp omdat evenementen slechts 
een onderdeel zijn van de overlast die de stichting ervaart op de Worp. Op deze vraag is onlangs geantwoord 
door ons college dat de integrale visie er niet komt. Momenteel zoeken we naar een goed vervolg.

Vraag 6
Op 3 juli 2019 is met algemene stemmen de motie ‘Deventer aantrekkelijk voor jongeren’ aangenomen. 
Hoeveel evenementen zijn er sindsdien georganiseerd gericht op de doelgroep jongeren?

Antwoord
Uw motie betrof programmering voor jongeren door Stichting dEVENTer. In overleg met de gemeente heeft 
de toenmalige directie van dEVENTer ervoor gekozen geen nieuwe evenementen specifiek voor jongeren te 
ontwikkelen, maar de door uw raad ter beschikking gestelde middelen voor jongeren in te zetten binnen de 
bestaande, iconische evenementen. In het Uitvoeringsprogramma Cultuur 2021-2024 heeft u deze beleidslijn 
vastgesteld. 

Vraag 7
Op welke wijze biedt de gemeente de ruimte aan organisatoren om een aantrekkelijke programmering voor 
jongeren aan te bieden?

Antwoord
Wij bieden deze ruimte via de Programmaregeling Cultuur. De Adviesraad Cultuur toetst of de 
subsidieaanvragen aansluiten bij de gemeentelijke doelstellingen, zoals participatie van jongeren. Tevens zijn 
voor aantrekkelijke programmering gericht op jongeren in de gemeente Deventer extra rijksmiddelen ter 
beschikking gesteld: de Impuls Jongerencultuur, tranches 2022-2024.

Vraag 8
Uit een antwoord op technische vragen blijkt dat het Deventer Stadsfestival niet langer plaats kan vinden op 
het Evenemententerrein Roland Holstlaan. Nadat al eerder geconstateerd is dat het ook niet plaats kan 
vinden in het Rijsterborgherpark en het Worpplantsoen. Is het college bereid om de organisatie van het 
Deventer Stadsfestival te ondersteunen in het vinden van een geschikte locatie?

Antwoord
De gemeente is sinds de start van het Deventer Stadsfestival met de organisatie in gesprek over een 
geschikte locatie. Onlangs heeft het college laten weten samen met Deventer Stadsfestival te willen 
onderzoeken of het festival eenmalig, in kleinere vorm in het Rijsterborgherpark kan plaatsvinden. 

https://deventer.raadsinformatie.nl/document/7795903/1/2019-07-03+Motie+10_1+GL-PvdA-VVD-D66+-+Deventer+aantrekkelijk+voor+jongeren+AANGENOMEN


Vraag 9
Op welke locaties in Deventer kunnen evenementen met een geluidsnorm van maximaal 90 dB(A) 
plaatsvinden? En zijn er al locaties onderzocht waar een geluidsnorm van maximaal 103 dB(A) kan worden 
toegestaan? 

Antwoord
Het reguliere maximum in Deventer is 80 dB(A) gemeten op 30 meter van de geluidsbron, voor alle locaties in 
Deventer. Hoger kan bij uitzondering maar is altijd maatwerk. Zo is er voor de Grote Kick-Off waar Anouk 
optrad, een hoger maximum toegestaan. Er zijn geen locaties onderzocht waar een maximum van 103 dB(A) 
kan worden toegestaan.    

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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